

ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤ

တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤဝဲဒၣ်ဟံၣ်ဒီးလဲ/တၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်အပူၤဒီးမ့ၢ်အူလဲထံလဲ.



ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်နကသ့ၣ်ကိၤသးဂီၤဘၣ်ယးဒီးတၢ်လၢအမၤတံၢ်တံၢ်ဝဲဒၣ်နတၢ်ဟဲန့ၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ဟ့ၣ်တၢ်လၢဂ် ဘၣ်လၢဂ်စၢၤအလဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. Ramsey ကိၤရှၢၣ်ဟံၣ်ကဝီၤ ဟ့ၣ်မၤစၢၤဝဲဒၣ် ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤ (Emergency Assistance (EA)) ဒီး ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤထီရီၤ (Emergency General Assistance (EGA)) န့ၣ်လီၤ.

ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤ မၤစၢၤဝဲဒၣ်ပုၤဒိၣ်တုၤခိၣ်ပုၤလၢအိၣ်ဒီးအဖိ, ဒီးပုၤမိၢ်ဒၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤထီရီၤ မၤစၢၤဝဲဒၣ်ပုၤဒိၣ်တုၤခိၣ်ပုၤလၢတအိၣ်ဒီးအဖိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

EA ဒီး EGA တၢ်မၤစၢၤလၢအဘၣ်ယးဒီးဟံၣ်လဲယီၤလဲလၢအမ့ၢ်ဟံၣ်လဲယီၤလဲလၢ အတဟံၣ်ဘၣ်အသးတဖၣ် ဒီးစ့လၢနဟ့ၣ်ယးလၢတၢ်ဟးဂုၤဟးဂီၤအဂီၢ် EA ဒီး EGA မၤစၢၤ ဘၣ်ယးဒီးတၢ်ဟံၣ်တၢ်ခိၣ်တၢ်သ့ၣ်အလဲလၢအမ့ၢ်မ့ၢ်အူလဲ တၢ်ကိၤတၢ်ခိၣ်ဒီးထံလဲလၢပုၤကပတုၤကွံၤသ့တၢ်တဖၣ်

တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ

ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်နကကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး EA/EGA ဝဲလၢနမ့ၢ်တအိၣ်ဒီး တၢ်အိၣ်ယၢၤလၢလၢပုၤပုၤလၢ တၢ်ဘၣ်လီၤစၢၤနတၢ်နးတၢ်ဖိၣ်အဂီၢ်ဒီးနဟံၣ်ဖျါထီၣ်လၢ နအိၣ် ဒီး နဟံၣ်ဟဲန့ၣ်လၢလၢလီၣ်လီၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အပူၤကလံၤဆူညါအဂီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ပတံထီၣ်ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤအဂီၢ် | ကိးဘၣ်လီၤဝဲဒဲ 651-266-4884

လၢနကတၢ်ထီၣ် EA ဒီး EGA အဂီၢ်လဲလၢ ramseycounty.us/EmergencyAssistance

နမ့ၢ်တဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢအမ့ၢ်တၢ်အိၣ်လဲ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချုတ်မၤစၢၤ ပုၤကွၢ်ထွဲထီၣ်တၢ်မၤစၢၤဒ်ဘၣ်န့ၣ် နလဲတၢ်ထီၣ်သ့လၢ applymn.dhs.mn.gov.

လၢတၢ်သံကွၢ်လၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်လၢနကဒီးန့ၣ်ဘၣ်စံးအါမ့ၢ်တၢ်အိၣ်သးလၢအဘၣ်ယးဒီးလံၣ်ပတံထီၣ်န့ၣ်ကိး EA/EGA hotline 651-266-4884. ပုၤလၢအဖိၣ်တၢ်ဘၣ်ယးလၢစ့တကပၤကကိးက့ၤန့ၣ်ဒီးကစံးဆၢနတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်ရဲၣ်လီၤက့ၤလီၤကဆူၣ်လီၤန့ၣ်န့ၣ်လံၣ်ပတံထီၣ်မ့ၢ်မၤစၢၤန့ၣ်လၢ လီၤတဲဆိအပူၤလၢနကပတံထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်ဒီး EA/EGA တၢ်မၤစၢၤတၢ်ဂျၢၤဆၢချုးကတီၢ် တၢ်စးထီၣ်စူးကါဖဲ လါမ့ၢ် ၁၃, ၂၀၂၀

- ✓ EA ဒီး EGA တၢ်တီၢ်ကျဲတဖၣ် ဆိကတီၢ်ယၢ်ဝဲဒၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီတၢ်ဘျၢ ဘၣ် ယးဒီးတၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဝဲဒၣ်အံၤခဲအံၤသ့လၢကျဲၣ်လဲၣ် တဖၣ် (အါတက့ၢ် ထဲဒၣ်တဘျီမိၤဖဲ ၁၂ လါအကတီၢ်) န့ၣ်လီၤ. နပတံထီၣ်ဝဲဒၣ် EA/EGA သ့ဝဲ ဝဲလၢနမ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်လံၣ်တၢ်မၤစၢၤဝဲ အပူၤကွၢ် ၁၂ လါအခါဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ✓ EA/EGA ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဝဲဒၣ်ဟံၣ်လဲ တၢ်ပုၤဟံၣ်အလဲလၢ အ ဆၢကတီၢ်/တလၢကွၢ်, တၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဆိပံၤစ့အလဲလၢ တၢ်ဟးဂုၤဟးဂီၤအဂီၢ် မ့ၢ်တမ့ၢ် မ့ၢ်အူလဲထံလဲ တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤလၢအဆဲးဒီးယု တၢ်မၤစၢၤလၢ ထံ လဲမ့ၢ် အူလဲအ ဂီၢ်အဆိကတၢ် ကဘၣ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤ မၤစၢၤဒီဖျါ Ramsey ဒီး Washington လီၤကဝီၤဒိၣ်ပုၤတတၢ်တၢ် ဖဲယုၣ် မၤ သ ကိးက ရၢ န့ၣ်လီၤ. န့ၣ်လီၤ ကွၢ် ဝဲ caprw.org တက့ၢ်.
- ✓ ဂိုက်ဂိုက်အူတ်ဆိတ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်တီၢ်ကျဲခံၤလိၣ်ဟံၣ်ပနီၣ်ယၢ်ဝဲဒၣ် အတၢ်မၤစၢၤစ့ဒီလၢ အအါကတၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘျးတၢ်လဲသ့အဂီၢ်, တၢ်မၤအါထီၣ်တၢ်လဲဝဲကျိၣ်စ့အနီၣ်ဂံၢ် တဖၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစ့ၤကတီၢ်သကိးတၢ်ဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ပိပုၤမၤတၢ်ဖိဘၣ်ယးတၢ် လၢနလိၣ်ဘၣ်တဖၣ်အဂ့ၢ်, ဝဲလၢနမ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်အါထီၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢအအါန့ၢ်ဒီး EA မ့ၢ်တမ့ၢ် EGA မၤစၢၤန့ၣ်သ့ဝဲတဖၣ်, ပဆူၣ်ခိနတၢ်လိၣ်ဘၣ်အဂ့ၢ် ဆူပုၤတတၢ် တၢ် မၤစၢၤကရၢအဂၤတဖၣ်လၢ အမၤစၢၤအါထီၣ်စ့ဆိတ်ထွဲသ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.
- ✓ တၢ်ဆိကတီၢ် ယၢ် တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်လိၣ်ဘၣ် နညီၣ်န့ၣ်အသိးတနီၤနီၤစ့ၢ် ကိး န့ၣ်လီၤ. ပုၤဘၣ်မ့ၢ်ဘၣ်ဒါဒုးသ့ၣ်ညါန့ၣ်ဘၣ်ယးတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤ အဂ့ၢ်အကျိၣ်လၢလၢပုၤပုၤလၢသ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.